
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid    Venlo, 4-9-2024 
 
Aanwezig: 17 personen 
Locatie Gemeenschapshuis de Zwanenhaof 
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom op deze plenaire vergadering. 
Aan agendapunt 5 zal een agendapunt worden toegevoegd, 5a, op 
verzoek van één van de inwoners.  
 

2. Ingekomen stukken 
Peter Frey heeft als bewoner een stuk ingediend dat door het bestuur van 
het BNVZ is bekeken en op deze agenda is gezet. 
Als reactie op onze vooraf verzonden agenda is een reactie via mail 
ontvangen over het agendapunt 7. Dat zal daar kort besproken worden.    

 
3. Mededelingen 

De voorzitter Tom Doesborg geeft aan dat hij na vier jaar zitting te hebben 
gehad in het bestuur BNVZ besloten heeft om in 2025 te stoppen. Tijdens 
of na de plenaire vergadering van juni 2025 zal hij terugtreden als 
voorzitter en stoppen als bestuurslid. Tom vindt 4 jaar een goed moment 
om het stokje over te dragen. Ook woont hij sinds enige tijd niet meer in 
Venlo-Zuid en is hij van mening dat de wijk een voorzitter verdient die ook 
echt in ‘zuid’ woont. 
Hij doet een oproep aan de vergadering om samen te zoeken naar een 
geschikte kandidaat voor de post. Of eigenlijk naar twee kandidaten voor 
het bestuur. 

 
4. Verslag van 6-3-2024 

Geen aanvullingen. 
Wel vanuit de vergadering de vraag waarom er geen Stavaza bijgesloten 
was. De secretaris legt uit dat hij dat deze keer niet gedaan heeft omdat in 
ieder geval zeker het laatste jaar er door slechts een beperkt aantal 
werkgroepen/netwerkleden gereageerd werd. 
De vergadering geeft aan de samenvatting van wat er in de wijk gebeurt 
toch wel te missen. 
De kartrekker van Venlo-Zuid-Schoon geeft daarop kort zijn samenvatting. 
Die is eigenlijk een uittreksel van wat er van die werkgroep in de Wijkkrant 
van juli heeft gestaan. 
 

5. 5a Dhr Moerkerk vertelt dat met name aan de Agaat er erg veel 
geluidsoverlast wordt ervaren van de Vierpaardjes. Dit doordat de 
containers die daar zijn geplaatst als geluidswal. Voor bepaalde bewoners 
weerkaatst hierdoor het geluid van met name transporttreinen naar de 
andere kant. Ook is het fietspad bij de Vierpaardjes hinderlijk door takken 
van struiken begroeid. 
Uit de vergadering komen meer opmerkingen naar voren dat er op meer 
plekken geluidsoverlast is en niet alleen in Venlo-Zuid. 
Dhr Moerkerk krijgt vanuit de vergadering het advies om zijn punten toch 
vooral via de daarvoor bestaande app MijnGemeente kenbaar te maken. 



(Zie achterkant Wijkkrant). 
5b Kompas Venlo 2040, Peter Frey 
Dhr Frey woont in de omgeving Bovenste Molen en heeft het bestuur een 
mail gestuurd waarin hij ingaat op het onlangs gepresenteerde 
ambitiedocument "Limburg centraal". In het kader van de nationale 
woningbouwplannen hebben de Provincie Limburg, het Venlose  
gemeentebestuur en de andere vijf Limburgse “intercitysteden” plannen 
gemaakt voor de herontwikkeling van de spooremplacementen in deze 
steden.  
Tot verbazing van Frey ambieert Venlo - in tegenstelling tot Roermond en 
Weert - geen ondertunneling van het spoor in het centrum van Venlo in de 
toekomst. Eveneens ontbreekt volgens hem het emplacement Blerick in de 
plannen. Hij ziet dat als een historische fout want, als de plannen 
doorgaan, verandert er de komende 150 jaar niets en zal tot ver in de 22e 
eeuw (intensief) spoorvervoer dwars door de stedelijke kern(en) van Venlo 
gaan. Dat heeft volgens Frey consequenties voor de veiligheid, 
geluidsoverlast en trillingen. Frey wil weten wat de buurtbewoners van 
Venlo-Zuid hier van vinden en vraagt de bewoners en bestuur BNVZ of ze 
hem willen steunen in een reactie naar de gemeenteraad van Venlo om 
met veel meer ambitie te willen kijken naar de situatie van het spoor in 
Venlo en Blerick. Er volgen enkele vragen aan Frey na zijn mondelinge 
presentatie. Er worden vragen gesteld over de financiële haalbaarheid en 
wie uiteindelijk hierover een besluit moet nemen (de gemeenteraad dus). 
Bewoners en bestuursleden geven aan dat in de toekomst een mogelijke 
ingang aan de zuidkant van de stad naar het NS-Station niet slecht zou zijn 
en de huidige wijk aan de spoorzijde een nieuwe smoel zou kunnen geven. 
Frey geeft aan dat we over plannen spreken die mogelijke pas over 25 
gerealiseerd kunnen worden. Op de vraag van het BNVZ-bestuur aan de 
bewoners of we Frey willen steunen is het antwoord overwegend positief. 
Het bestuur zal die steun via een mail aan Frey uitspreken. 
 

6. Noodopvang asielzoekers Emmastraat  
Ongeveer twee jaar geleden is de noodopvang asielzoekers aan de 
Emmastraat (voormalige LTS) geopend. In beginsel voor drie maanden 
met de optie voor verlenging met enkele maanden. Als netwerk hebben we 
daar toen in de vergadering en Wijkkrant over gehoord en gelezen. 
Bewoners van Zuid geven aan dat er tot op heden geen slechte ervaringen 
zijn met de opvang en dat de mensen die er wonen betrokken in en met de 
wijk. Eén van de aanwezige bewoners zet zich regelmatig actief in voor de 
asielzoekers. 
Stadsdeelmanager Leon van der Elsen legt uit dat er op dit moment 51 
mensen wonen. Het gaat om alleenstaande mannen, maar ook gezinnen 
met kinderen. Die kinderen gaan naar school. De vraag is hoe lang de 
noodopvang nog open blijft. Het antwoord daarop is: in ieder geval tot aan 
het moment dat Venlo weer over een asielzoekerscentrum beschikt. 
Om wat te laten zien over de gang van zaken in de noodopvang laat de 
stadsdeelmanager een filmpje zien. Hier is de link: 
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww
.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.v
anderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0


eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C6385197565938357
21%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2
luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2
l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved
=0  
 
 

7. Toekomst en werkwijze BNVZ 
Het bestuur van het BNVZ constateert een paar zaken: we horen weinig 
van de werkgroepen, het bezoek aan de plenaire vergaderingen is 
magertjes, bestuursleden zijn lastig te krijgen. Daardoor onstaat 
automatisch binnen het bestuur de vraag: Is de huidige werkwijze nog de 
juiste weg? 
Onze formule is al vele jaren: GEEN wijkoverleg maar een WEL een 
Bewonersnetwerk. (Via werkgroepen gaan bewoners met problemen aan 
de slag en worden ondersteund door bestuur, maar ze zijn vooral zelf 
werkzaam) 
De voorzitter gooit dit dilemma op tafel: bewoners in de vergadering zijn 
overwegend positief over de huidige werkwijze al erkennen zij ook dat het 
op dit moment erg “rustig” is in de werkgroepen. 
Vooraf aan de vergadering heeft bewoner Dijkmans via mail een analyse 
gegeven over hoe zaken in de wijk verlopen. Vanuit de werkgroep 
Tegelseweg/Roermondsestraat komt de melding dat er nu, na de zomer 
het werk weer opgepakt wordt. De voorzitter benadrukt dat dit agendapunt 
niet gezien moet worden als kritiek op bepaalde werkgroepen: hij vraagt 
aan de vergadering of het zinnig is om tijdens een volgende vergadering 
over dit onderwerp te praten met behulp van een wijkoverleg-deskundige 
van buitenaf. De bewoners reageren positief. Bestuur zal dit oppakken, wie 
weet lukt het in december al om dit op de agenda te zetten. 
 

8. Rondvraag 
Ed Bastiaans wijst nogmaals op de schoonmaakmorgen van zaterdag 12 
oktober. 
Leon van der Elsen geeft Helmie van Dijk antwoord op haar vraag 
betreffende haar mail over haar probleem met snoeiafval. Hij neemt het op 
met de rayonmanager. 
Helmie van Dijk heeft ook een vraag over de buurtapp, omgeving 
rivierenbuurt. Die heeft nog maar heel weinig leden en vraagt hoe dat 
anders kan. Daarop weet de secretaris en/of de vergadering niet meteen 
een antwoord. Wellicht opnieuw opstarten. De secretaris kan 
ondersteunen. 
De voorzitter vraagt aandacht voor een mogelijk probleem in de omgeving 
Mina Kruzemanstraat/Roskam waar mogelijk voormalig patiënten van 
Huisartsenpraktijk Groenveld (deze huisartsenpost stopt) gaan parkeren nu 
Cohesie (locatie Spoedpost VieCuri) de huisartsenpraktijk gaat overnemen. 
We lopen kans dat bezoekers aan de huisartsen van Cohesie een 
parkeerplek gaan zoeken in de Mina Kruzemanstraat/Roskam zoals dat nu 
al gebeurt met personeel van VieCuri, zo vreest de voorzitter. Bewoners 
hebben zich met dit probleem in het verleden al eens gemeld bij BNVZ. Er 
zijn toen ook gesprekken geweest met VieCuri over dit thema. Patiënten 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DF3j7sSGlNGs&data=05%7C02%7Cle.vanderelsen%40venlo.nl%7C2c5d9fab0f4b4c9de52608dc7a55e92d%7C33eadda4b88e480288576de4eacb251a%7C0%7C0%7C638519756593835721%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2l0lJn%2F3AbMytJeD23odZsq%2F38pkpDapndZAv6fMm0s%3D&reserved=0


van Cohesie moeten namelijk betaald parkeren en vaak zie je dat 
bezoekers dan een gratis plek in de omgeving zoeken. Cohesie roept 
patiënten op om met de fiets of openbaar vervoer te komen. De vraag is of 
dat veel gaat gebeuren. Voorzitter zal deze zorg uiten op een bijeenkomst 
van Cohesie binnenkort. 
 

9. Afsluiting, de volgende vergadering is op woensdag 11 december 2024.   
 

 

ACTIE DOOR WIE WANNEER KLAAR 

   

Steun uitspreken namens 
bewoners voor meer 
ambitie toekomst 
spooremplacement 

Vz Sept 2024 

Deskundige vragen voor 
agendapunt: Doen we het 
nog goed? 

Bestuur Najaar 2024 

Buurtapp Helmie van Dijk 
nieuwe energie geven 

Helmie/Jack ? 

Zorg uitspreken over 
parkeeroverlast Cohesie 
huisarts 

Vz Bijeenkomst Cohesie 

   

   

   

 
 


